

Protokoll 6/2023 från Svenska Naturvetarklubbens månadsmöte

Datum: 31.8.2023

Plats och tidpunkt: Rautalampivägen 3 D, kl. 19:00

Närvarande,

Styrelsen: Wilma Lindberg, Hannah Åberg, Eva Käki, Anna Vainio,
Ivar Korsström, Sofie Wallenius och Minea Andersson

Övriga: -



Föredragningslistans punkter

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades kl. 19:53

2. Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutsförhet

Mötet är stadgeenligt sammankallat och beslutsfört.

3. Godkännande av föredragningslistan

Vi tillägger punkt nummer 6: nya medlemmar.

4. Val av två protokolljusterare för mötet

Som protokolljusterare väljs Eva och Anna.

5. E-beslut

- a. Månadsmötet hålls 31.8, undantagsvis på Rautalampivägen p.g.a. vattenskada på klubben
- b. Presentation för gulisar 6.9, Anna, Eva och Sofie deltar
- c. Vi ordnar campussits 17.10

6. Nya medlemmar

- a. Vi godkänner en ny medlem.

7. Anmälningsärenden

- a. Vi köper 20 biljetter till Limeksen approt
- b. Arcada studerandekårs årsfest Save the date, 10.11.2023
- c. Vi håller punkt på BD-pelit

8. Post

- a. Finlands Natur
- b. Medborgarbladet
- c. Årsrapport för aktierna

- d. Nordea värdepappersutdrag
- e. Räkning för medlemskap i Natur och Miljö
- f. Räkning för prenumeration på Finlands natur
- g. Påminnelse för räkning för medlemskap i Natur och miljö
- h. Påminnelse för räkning för prenumeration på Finlands natur
- i. Beskattningsbeslut

9. Post till Sorken

- a. Ingen post till sorken

10. Ekonomi

- a. Natur och miljö, 150€ medlemskap. Godkänns.
- b. Natur och miljö 16€ för Finlands Natur. Godkänns.
- c. Vi får 416€ föreningsstöd från HUS.

11. Qwaque

- a. Anna är i kontakt med Emelie angående artikel om hur det är att doktorera på Svalbard.
- b. Anna är i kontakt med Emmie angående artikel om hur man hittar lämpliga labb att jobba på.

12. Biosfären

- a. Löner för praktik diskuteras.
- b. Biosfären uppdaterar sina principer för säkra utrymmen.

13. Studie-och intressebevakningsärenden

- a. Anna deltar på campusgruppens möte 18.9.

14. Feedback

- a. Styrelse feedback har gått igenom.

15. Klubben

- a. Vi har kontaktat servicebolaget om vattenskada på klubben.

16. Pupu

- a. Inga ärenden.

17. Bronsmedaljer

- a. Anna mejlar Niko om tidpunkt för utdelning av medalj.

18. SvNK nakenkalender

- a. Vi gör inte en nakenkalender i år. Nytt försök nästa år.

19. Hänt sedan sist

- a. Rissesimulator 6.5, 12 deltagare
- b. Avslutande kotipizzasits 12.5, 17 deltagare
- c. Helsinki Pride 1.7, 7 deltagare

20. Kommande program

- a. Kissojen yö 9.9 kl 18, info skickas ut 1.9
- b. Gulisintagning 12.9, påminnelse 4.9
- c. Gulissits 15.9, info skickas ut 5.9
- d. BD-pelit 22.9, info skickas ut 15.9
- e. Inledande sits 23.9, info skickas ut 12.9
- f. Månadsmöte 26.9 kl 19
- g. Film och sykväll 28.9 kl 17, info skickas ut 21.9
- h. Gulis plättkväll 3.10, gulisar och stysse kl 18, resten kl 19, info ut 26.9
- i. Limeksen approt 4.10 kl 18:15, biljettförsäljning börjar 27.9
- j. Campus sits 17.10
- k. Halloween sits 27.10

21. Övriga ärenden

- a. Vi beslutar oss för att slå ihop de olika kommittéerna till en enda festkommitté för att effektivera kommunikationen mellan medlemmarna i kommittéerna och i styrelsen. På så sätt kan också medlemmar från olika kommittéer lättare hjälpa till där det mest behövs. Vi kommer börja erbjuda belöningar för att hjälpa till på evenemang.

Mötets avslutande

Mötets avslutades kl. 22:36

Wilma Lindberg
Ordförande

Minea Andersson
Sekreterare

Anna Vainio
Protokolljusterare

Eva Käki
Protokolljusterare

